
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně  
ze dne 24.  5. 2006 

 
Přítomno: Kristýna Cílková, Petr Dub, DiS., doc. ak. soch. Michal Gabriel, 

ak. mal. Vladimír Merta, , Zuzana Musilová , doc. Mgr. Jana Preková  
Veronika Psotková, prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., 
Mgr. Irena Armutidisová 

Omluveni: prof. ak. mal. Martin Mainer,  ak. mal. Margita Titlová 
Nepřítomen:  
Hosté: Mgr. Jaroslava Bílá, Mgr. Richard Fajnor, PhDr. Jana Spoustová, doc. PhDr. Petr 

Spielmann, d.r.h.c. 
 
Program zasedání: 
1. Slib senátora – doc. Preková (doc. Gabriel); 
2. Schválení programu (doc. Gabriel); 
3. Schválení upraveného zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 10. 5. 2006 v Brně (doc. Gabriel); 
4. Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně (p. Dub, DiS., ) 
5. Hodnocení v Apollo (doc. Spielmann) 
6. Schválení rozpočtu na rok 2006, (zkrácená předkládací lhůta začala běžet dnem 10. 5. 2006, Mgr. 
Bílá) 
7. Směrnice o přijímacím řízení na ak. rok 2006/2007 pro studenty studující v českém 
a anglickém jazyce (Mgr. Fajnor, doc. Spielmann); diskuse 
8. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Spielmann); 
9. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
10.Termín následujícího řádného zasedání AS FaVU ( doc. Gabriel 
11.Návrh řádných odměn členů AS FaVU pro akademický rok 2007/2008( ak. soch. Michal Gabriel, 
p. Dub, DiS.) 
12.Různé 
 
 
Ad 1. 
Doc.Mgr. Jana Preková složila slib senátora, který stvrdila svým podpisem, viz příloha č.1 
Zároveň obdržela CD s platnými předpisy v elektronické podobě. 
AD 2. 
AS schválil program řádného zasedání. 
Hlasování: 
Pro:9, proti: 0, zdržel: 0.  
Schváleno. 
 
AD 3. 
Na návrh prof. Sedláka byla upravena část zápisu ze dne 10. 5. 20006 v bodě 6, poslední odstavec : 
Upravený text zní: Děkan navrhuje, aby z jazykových pedagogů byl vytvořen kabinet se samostatným 
hospodařením v rámci katedry teorií a dějin umění 
Hlasování k pozměněnému zápisu: 
Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 2 
Upravený zápis schválen. 
 
AD 4. 
P. Dub předal AS informace z výjezdního zasedání AS VUT: 
- byla prosazena změna v § 38 Hostujícího profesora – významný odborník se může stát hostujícím 
profesorem 
- v AS VUT proběhla diskuze k opravným termínům ke zkouškám. Studentská komora AS  FaVU 
doporučuje držet se stávají formy stejně jako AS VUT. 



- studijní komora navrhovala, aby klauzurní zkouška byla považována za řádnou zkoušku a zároveň 
aby institutut klauzurní zkoušky byl zanesenen do statutu VUT. Do budoucna je nutné, aby termín 
klauzurní zkouška byl akreditovaný. 
 
AD 5. 
Doc. Spielmann informoval senát o zjištění pí Uhrinové ze studijního oddělení, že Apollo 
nezapočítává hodnocení klauzurních zkoušek do váženého studijního průměru. Důsledkem toho 
konečné hodnocení studenta neodpovídá skutečnosti a červený diplom tak mohou studenti získat 
neoprávněně, nebo naopak  ti ,co na na něj mají nárok červený diplom nedostanou.Toto hodnocení se 
týká magistrů a především bakalářů bohužel i  za loňský rok.. 
Děkan projedná tento problém s prorektorem Jurou a poté s prorektorem Švecem. 
 
Na senát se dostavila PhDr. Jana Spoustová. 
Proběhla diskuse o akreditaci klauzurní zkoušky. 
 
Děkan informoval senát o své účasti na semináři vysokých škol. Byla zde projednávána otázka 
hodnocení vysokých škol s uměleckým zaměřením.Tyto školy lze hodnoti kvalitativně nikoli 
kvantitativně. 
 
AD 6. 
Členové senátu obdrželi na zasedání od ak. mal. Merty vyjádření ekonomické komise AS FaVU k  
 předloženému návrhu rozpočtu na rok 2006/2007 viz příloha č 2., které senátu přečetl. 
Hlasování:  
Pro: 9, proti: 0. zdržel:0 
Návrh rozpočtu byl schávlen. 
 
AD 7. 
Děkan upozornil senátory, že Ministerstvo školství schvlálilo akreditaci doktorského studia v 
prezenční i kombinované formě. Vydání dekretu bude uspíšeno, aby bylo možno vypsat přijímací 
řízení na doktorské studium. V souvislosti s tím děkan předložil k doplnění Směrnice děkana FAVU 
VUT v Brně o podmínkách přijímacího řízení na akademický rok 2007/2008- ( příloha č. 3) – 
Přijímací řízení do doktorského studijního programu.(příloha č. 4) 
 
Mgr. Fajnor předal AS přílohu k dokumentům o přijímacím řízení – Rozh rektora č. 10/2006- Poplatek 
za úkony spojené s přijímacím řízením – (viz  příloha č. 5) 
Návrh usnesení: 
AS FaVU schvaluje Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách přijímacího řízení na 
akademický rok 2007/2008 - ve znění doplněném o výši poplatku za úkoly spojené s přijímacím 
řízením dle Rozhodnutí rektora č. 10/2006 a korekci definice akreditovaného oboru: Obor grafika 
Hlasování: 
Pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení přijato. 
 
Návrh usnesení: 
AS FaVU VUT v Brně schvaluje Směrnici děkana FaVU VUT – Podmínky FaVU VUT Brno pro 
přijímací řízení do navazujícího magisterského studijního programu “Výtvarná umění” pro výuku v 
anglickém jazyce pro akademický rok 2006/2007.(příloha č. 6) 
Hlasování: 
Pro: 7, proti: 1, zdržel se: 1 
Usnesení přijato. 
Proběhla diskuse k anglické verzi Směrnice děkana: Doc. Preková navrhuje tématicky rozšířit obory o 
výuku v anglickém jazyce. Výukový program ponechat otevřený pro případné další zájemce ve studiu 
v anglickém jazyce. Mgr. Bílá reaguje na tuto připomínku doc. Prekové, že odměna pedagogů závisí 
na poplatcích studentů a je nižší než částka za externí výuku českých studentů. 
 



AD 8. 
Doc. Spielmann odešel ze zasedání AS na jednání mimo FaVU VUT. 
 
 
AD 9. 
Mgr. Bílá informovala AS o stavu hospodaření za měsíc duben 2006. Náklady za duben činily 
2 200 000 Kč, z toho mzdové náklady 1 100 000 Kč, pojištění 390 000, spotřeba energií 406 000 Kč. 
Mgr. Bílá upozornila na možnou změnu ve struktuře rozpočtu v souvisloti s vytvářením fondu 
sociálního. Fond se naplňuje až do výše 2 % mzdových nákladů za příslušný rok. V rozpočtu se tato 
položka neobjevila, v době  rozpočtu to nebylo aktuální. 
 
AD 10. 
AS FaVU nasvrhuje další termín zasedání AS na 21.6. 2006 ve 13.00 hod. 
Hlasování: 
Pro 9, proti:0, zdržel se: 0 
 
AD 11. 
Předseda SK AS FaVU Petr Dub, Dis přečetl senátorům Návrh řádných odměn členů AS Fa VU pro 
akademický rok 2007/2008. viz příloha č  7.  AS rozhodl, že na příštím řádném zasedání AS FaVU 
bude tento návrh doplněn a připomínkován. 
 
 
AD 12. 
-sl, Veronika Psotková upozorňuje senát na příliš krátký termín vystavení diplomové práce studenta. 
Student nemá možnost po složení závěrečné zkoušky svou práci déle prezentovat. Na toto téma 
proběhla v sentátu diskuse. 
- sl. Zuzana Musilová informovala senát, že během letních prázdnin studentská komora připravuje 
samostatné internetové stránky o AS. Přednesla návrh podoby těchto stránek: byly by zde např. zápisy, 
data zasedání, zprávy o činnosti, volby do senátu , ankety aj. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ivana Chvátalová 
Verifikoval: doc.ak. soch. Michal Gabriel 
 
-  
 
 
 
 
 
 
 
 


